
Protokół nr 21/2016 

posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 17 maja 2016r. w godz. 15
30

- 16
00 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                    

1. Zdzisław Koncewicz   – przewodniczący Komis                                                                       

2. Wojciech Pająk          – wiceprzewodniczący Komisji                                                                         

3. Zbysław Wojciech Grajek                                                                                                     

4. Zdzisław Przełomiec                                                                                                                   

5. Sławomir Jan Szeszko                                                                             

6. Piotr Wasiukow       

 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                             

1. Czesław Renkiewicz  – Prezydent Miasta Suwałk 

2. Łukasz Kurzyna  – Zastępca Prezydenta                                                                                    

3. Małgorzata Włoskowska – naczelnik Wydz. AGP                                                                    

4. Justyna Wołągiewicz  – kierownik referatu Urbanistyki                                                                     

5. Radosław Wysocki – naczelnik Wydz. GR                                                                                   

6. Jerzy Gałązka  – naczelnik Wydz. OSGK         

7. Tomasz Drejer  -Dyrektor ZDIZ 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Zapytał  

o uwagi do porządku posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 20/2016 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 19 kwietnia 2016 r.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego północnej części rejonu ulicy 

Sportowej w Suwałkach. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii 

dróg gminnych. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk. 

(Materiał dostępny w wersji papierowej w Biurze Rady Miejskiej pok. 118 oraz w wersji elektronicznej na 

stronie internetowej BIP Urzędu Miejskiego w Suwałkach w zakładce Menu podmiotowe/Rada 

Miejska/Materiały sesyjne i komisyjne). 

5. Zaopiniowanie wniosku o nabycie na cele parkingu dla samochodów osobowych prawa 

użytkowania wieczystego, przysługującego Suwalskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. 

6. Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży działki stanowiącej własność 

Miasta Suwałk. 

7. Wolne wnioskii. 



Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 20/2016 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 19 kwietnia 2016 r.  

                                                                                                                                                        

Zdzisław Koncewicz poinformował, że do protokołu 20/2016 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty. 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego północnej części rejonu ulicy Sportowej                        

w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Łukasz Kurzyna informuje, że wnosi korektę odnośnie ulic które ograniczają teren planu                

w poprzedniej wersji została zamieszczona błędna ulica „Innowacyjna,  powinna być ulica 

Walerego Romana. Radni otrzymali nową wersję wyżej wymienionej uchwały.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego północnej części rejonu 

ulicy Sportowej  w Suwałkach. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii 

dróg gminnych. 

Projekt uchwały  załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg 

wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk. 

Projekt uchwały  załącznik nr 6 do protokołu.  



 

M. Włoskowska omówiła zmiany  po rozstrzygnięciu o sposobie rozpatrzenia uwag 

wniesionych do projektu studium w granicach administracyjnych miasta Suwałk. W granicach 

administracyjnych miasta Suwałk tracą moc ustalenia zmiany Studium uwarunkowań                         

i kierunków zagospodarowania  przestrzennego miasta Suwałk, uchylonej uchwałą z 2012 

roku. Celem opracowania kolejnej edycji Studium jest jego aktualizacja poprzez określenie 

kierunków rozwoju oraz zasad polityki przestrzennej gminy na podstawie obecnego 

zagospodarowania  i funkcjonowania miasta. Z pośród 7 zgłoszonych uwag, 3 uwzględniono w 

całości, 1 w części, 3 uwagi odrzucono. Uwzględnione uwagi nie naruszają istoty Studium, 

które stanowi wyraz polityki przestrzennej miasta. Wprowadzone zmiany nie wpływają na 

pozostałe ustalenia Studium oraz nie naruszają interesu prawnego.  Uwzględnienie ww. uwag 

nie wymaga ponowienia czynności planistycznych.  

 

Ł. Kurzyna uważa że ważną zmianą jest sprzedanie w części południowej w rejonie Suwalskiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej, proponuje by dopuścić nowe tereny, które zostaną 

przekształcone na tereny inwestycyjne.  

 

 M. Włoskowska wspomniała o korektach które zostały wprowadzone w kategorii dróg. 

 

Ł. Kurzyna poinformował, iż  będą  środki na rozbudowę wschodniej części trasy.  

 

W. Pająk zapytał o drogi dojazdowe i którą ulicą będzie odbywał się tranzyt. 

  

T. Drejer  zreferował część wniosków.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

                                                                                                                                            

Zaopiniowanie wniosku o nabycie na cele parkingu dla samochodów osobowych prawa 

użytkowania wieczystego, przysługującego Suwalskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, 

nieruchomości położonej przy ul. Pułaskiego, oznaczonej działką nr geod. 25549/1 o pow. 

0,0370 ha w formie zmiany na prawo użytkowania wieczystego nieruchomości będącej             

w zasobie Gminy Miasto Suwałki oznaczonej nr geodezyjnym 21283/2 o pow. 0,0552 ha, 

położonej przy ul. Kowalskiego. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Łukasz Kurzyna informuje że Spółdzielnia wystąpiła do Prezydenta Miasta z wnioskiem o 

zmianę parkingu o nawierzchni żwirowej na  nawierzchnię asfaltową . 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 



Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek o nabycie na cele parkingu dla 

samochodów osobowych prawa użytkowania wieczystego, przysługującego Suwalskiej 

Spółdzielni Mieszkaniowej, nieruchomości położonej przy ul. Pułaskiego, oznaczonej działką 

nr geod. 25549/1 o pow. 0,0370 ha w formie zmiany na prawo użytkowania wieczystego 

nieruchomości będącej w zasobie Gminy Miasto Suwałki oznaczonej nr geodezyjnym 21283/2 

o pow. 0,0552 ha, położonej przy ul. Kowalskiego. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży działki stanowiącej własność 

Miasta Suwałk. 

Wniosek stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Zdzisław Koncewicz poddał  pod głosowanie sprzedaż następującej działki:  

 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęciu do planu sprzedaży 

działki stanowiącej własność Miasta Suwałk. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 9 

Wolne wnioski.  

Wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący 

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

Zdzisław Koncewicz 

        Protokół sporządziła: 

           Elżbieta Polańska 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


